
Holmsbu Vel 

Møtereferat 07.03.24. 

 

Tilstede: Inger Viktor, Klaus Nærø, Arne B Larsen, Dag Grytan, Filip Brodersen, 

Raymond Nedrebø, Marianne Moen. 

Fravær:  Monica Grønnvoll, Tone Lyngås Johnsen 

 

 

Referent: Arne B Larsen 

 

Kommentarer til forrige referat - ingen 

 

SAK 26/2023/202 Årsmøte 

   Vedtak: 

Årsmøte blir 23 mai kl 1900 på Holmsbu Bad.  

Innkalling sendes ut senest 29 april. Saker som ønskes tatt opp på 
årsmøte, må være styre i hende senest 9 mai. Eventuelle saker sendes 
til post@holmsbuvel.no.  
Inger gir beskjed til komiteene at de må levere årsrapporter.  
Inger snakker med Monica vedr å bestille tid på Badet, og snakker med 
potensielle ordstyrere.  

    

 

SAK/27/2023/2024 Info regnskap/kasserer 

   Info: 

Styre har overtatt regnskapet, og vil sende ut medlemskontingent så 
snart det nye regnskapssystemet er opp og går. Caroline gjør ferdig 
regnskapet for 2023. 
Vi vil forsøke å verve flere medlemmer til vellet ved å dele ut flyers og 
evnt legge noen på butikken. 

 

 

 

mailto:post@holmsbuvel.no


SAK/28/2023/2024 Holmsbudag 

   Vedtak: 

Holmsbudagen 2024 blir lørdag 31 august. Vi ble enige om å ta noe 

betalt for de som står på stand. Differensiere beløp på hvor standen er, 

dyrere på Torget enn langs brygga. 

 

SAK/29/2023/2024 Områdeforum 

   Info: 

Hvert områdeforum skulle i utgangspunktet få kr. 250.000 fra Asker 

kommune. Beløpet ble redusert til kr. 50.000. Styre i Områdeforumet 

for Kana, Holmsbu, Tofte og Filtvet skal konstituere seg 21 mars kl. 

1900 på Gamle Folkets hus på Tofte. Inger har sagt seg villig til å være 

varamedlem.  

     

SAK/30/2023/2024 Evaluering vinterfest 
    

Synd det ikke kom flere enn 66 stykker. Vinterfesten blir planlagt fra år til år i 
forhold til meny, pris og musikk.  

    

    

Eventuelt:   

• Må huske 17 mai taler til neste styremøte. 

• Frisbeebane: Foreløpig har vi ikke fått godkjenning fra Asker 
Kommune. Vi ligger i bunken og det «tar den tiden det tar» har vi 
fått beskjed fra saksbehandler.  

• Idrettslaget har kjørt skiløyper over Kølåsen 

• Inger har purret på trafikkmålingene som ble målt utover Støaveien 
i fjor høst. 

    
  
 

Neste styremøte tirsdag 16 april. 

 


